

	FRANCAIS	ANGLAIS
Product Name	Balancelle latérale crème	Lateral swing cream
Category		
Product range		
SKU	B012307	B012307
EAN	3661276183827	3661276183827
Claim		
Product Description	<p>Il est souvent compliqué de tout gérer dans une vie de parents : s'occuper de bébé, préparer le repas, garder du temps pour soi...</p> <p>Vous pourrez compter sur la balancelle motorisée pour être votre meilleur soutien !</p> <p>Plus besoin de toujours garder un bras libre pour porter bébé, cette balancelle reproduit le mouvement apaisant des bras des parents, avec 3 vitesses de balancement latéral. Son cale tête et sa forme adaptée au dos des nouveau-nés rendent cette balancelle ultra confortable, idéale pour un moment de repos ou d'éveil.</p> <p>Que ce soit pour apaiser, bercer ou faire jouer bébé, la balancelle vous offre plusieurs fonctionnalités. Une arche de jeux réglable sur plusieurs positions pour susciter la curiosité de bébé et le divertir.</p> <p>Et pour son plus grand bonheur (et le vôtre), la balancelle diffuse aussi de douces mélodies. Il suffit de choisir sur le côté l'une des 8 berceuses et régler le volume.</p> <p>Grâce à sa double alimentation (sur piles ou sur secteur) vous pourrez positionner votre balancelle où vous le souhaitez pour toujours garder un œil sur bébé.</p> <p>Pensée pour tous les intérieurs, sa jolie housse tendance crème saura parfaitement s'intégrer chez vous.</p> <p>Et parce qu'on sait que les petits accidents de régurgitation sont vite arrivés, sa housse est amovible et lavable en machine.</p> <p>Découvrez le reste de notre collection rêveurs Badabulle pour être toujours bien équipé !</p>	<p>As parents, it's sometimes hard to juggle things in your busy lives: looking after baby, preparing meals, grabbing a little time to yourself...</p> <p>That's why you need the motorised swing – it's like an extra pair of hands!</p> <p>No need to keep one arm constantly free for carrying your baby around! This swing reproduces the soothing movement of a parent's arms, with 3 side-to-side swing speeds. Its headrest and shape designed for newborn babies' backs make this swing ultra comfortable, suitable for when your baby is asleep or awake, right from birth.</p> <p>Whether it's for soothing, rocking or entertaining your baby, the swing comes with a range of functions. There is a play arch that can be adjusted to several positions, designed to stimulate your baby's curiosity and keep them entertained.</p> <p>Fitted with a 5-point safety harness so your little one can play in complete safety.</p> <p>And much to your baby's delight (and yours), the swing also plays gentle melodies. Simply use the function on the side to select one of the 8 lullabies and adjust the volume.</p> <p>The swing has a double power supply (battery or mains operation), so you can position it wherever you like to constantly keep an eye on baby.</p> <p>Designed for any home, the stylish and trendy cream cover blends into your decor.</p> <p>And because we know that little reflux accidents happen all too quickly, its cover is removable and machine washable.</p> <p>Check out the rest of our Badabulle Dreamers collection to ensure you're always fully kitted out!</p>
Product Key Features	<p>Vous l'aimerez à coup sûr (et votre bébé aussi) :</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Balancelle motorisée : reproduit le mouvement naturel des bras des parents</li> <li>- 3 vitesses de balancement latéral</li> <li>- Confortable : cale tête intégré et forme du siège adaptée au dos des nouveau-nés</li> <li>- Télécommande incluse</li> <li>- Prise au sol réduite et alimentation double (fonctionnement sur piles ou sur secteur)</li> <li>- Couleur : crème</li> <li>- Arche de jeux pour susciter la curiosité de bébé</li> <li>- 8 berceuses au choix</li> <li>- Harnais 5 points</li> <li>- Housse design, amovible et lavable en machine</li> <li>- Garantie à vie - modalités et conditions sur <a href="http://www.badabulle.com">www.badabulle.com</a></li> </ul>	<p>You're sure to love it (and so will your baby):</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Motorised swing: reproduces the natural movement of parents' arms</li> <li>- 3 side-to-side swing speeds</li> <li>- Comfortable: built-in headrest and seat shape designed for newborn babies' backs</li> <li>- Reduced footprint and double power supply (mains or battery-operated)</li> <li>- Colour: cream</li> <li>- Play arch to stimulate your baby's curiosity</li> <li>- Choice of 8 lullabies</li> <li>- 5-point harness</li> <li>- Designer cover which can be removed and machine washed</li> <li>- Lifetime warranty - terms and conditions on <a href="http://www.badabulle.com">www.badabulle.com</a></li> </ul>
PICTURES		
VIDEO		
Technical Features		
Packing	1	1
Mastercolis dimensions L x l x h	30,5 x 16 x 62,5 cm	30,5 x 16 x 62,5 cm
Innerpiece dimensions L x l x h		
Mastercolis weight	4,5kg	4,5kg
Innerpiece weight		
Warranty		
Related Product		
Age	0-6 m	0-6 m
Maximum weight / Size	< 9 kg	< 9 kg
RRP (PWC Cible)	99,90 €	99,90 €